
Wywiad z Mariuszem Tokarczykiem, Fundacja Bezpiecznie do Celu i Elitarne Liceum 

 

Co Wam daje S-Cool karnet? 

Korzyści dla naszych uczniów. Współpraca przebiega sprawnie, mamy możliwość uczestnictwa w 

partnerstwie, tworzenia programów. Wszystko to służy młodzieży Elitarnego Liceum, ich rozwojowi 

sportowemu. 

Ogólny sportowy rozwój to największa korzyść? 

Tak i korzyść finansowa, bo ta finansowa zachęta jest ważna, karnet jest przecież o wiele tańszy.  

Co trzeba zrobić, by przystąpić do programu? 

Skontaktować się z Waszym menedżerem. Umowa przychodzi mailem. Jest krótko i zwięźle. 

Co można poprawić? 

Trudno powiedzieć, bo o tym będzie można powiedzieć później. To dopiero początek. S-Cool Karnet to 

proste rozwiązanie, więc nie ma kłopotów. Na koniec sezonu podsumujemy sobie wszystko i wtedy 

zobaczymy, co można udoskonalić we współpracy, w projekcie. Zasady jednak są jasne i czytelne. 

Można projekt ewentualnie poszerzyć. Warto się zastanowić, czy pakietu nie poszerzyć o zajęcia 

instruktorskie. Dodatkowo można rozważyć wypożyczenie nart.  

Jak projekt odbiera młodzież, a jak nauczyciele? 

Młodzież jest zadowolona. Oni to nawet sami znaleźli i przyszli do mnie. Zadziałaliśmy szybko. Dla 

nauczycieli także negocjujemy pakiety, tak by przysłużyć się dobru całej społeczności szkolnej. 

Wszystko w myśl zasady, że to nie tylko nauka jest ważna, lecz i płynąca z niej przyjemność. Nauczyciel 

zatem też może skorzystać. 

Dziwię się wręcz, że inne szkoły nie wykorzystują tej możliwości. Dla mnie to coś, co przyczynia się do 

rozwoju szkoły. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

 

 

 

 


